
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 472 

 

На 18 януари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Йорданка Ганчева, Гергана Стоянова, Цветанка 

   Георгиева, Силвия Стойчева, Севинч Солакова, 

   Красимир Ципов, Ерхан Чаушев 

 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева 

3. Доклади относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК. 

  Докладват: Йорданка Ганчева, Цветанка  

   Георгиева, Силвия Стойчева, Елка Стоянова,  

   Красимир Ципов, Ерхан Чаушев 

4. Проект на решение относно приемане на изборни книжа за 

нови и частични избори, насрочени за 10 март 2024 г. 

  Докладва: Емил Войнов 

5. Проект на решение относно възнаграждения на ОИК при 

частични и нови избори. 

  Докладва: Севинч Солакова 

6. Проект на решение относно допускане на партии за 

участие в нови избори за кметове на кметства, насрочени за 10 март 

2024 г. 
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  Докладва: Росица Матева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Цветозар Томов, Димитър Димитров, 

Любомир Георгиев. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – заместник-

председател на Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Томов, 

Георгиев и Димитров. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, госпожа Матева, госпожа Ганчева, госпожа 

Гергана Стоянова, госпожа Георгиева, Стойчева и госпожа 

Солакова. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Матева. 

3. Доклади относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК с докладчици колегите Ганчева, Георгиева, Стойчева и 

госпожа Елка Стоянова. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Войнов. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам да включим нова точка в 

дневния ред: Проект на решение относно приемане на изборни 

книжа за нови и частични избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам да е 

точка четвърта: Проект на решение относно приемане на изборни 

книжа за нови и частични избори. 

Госпожо Стоянова, включвам Ви в точка трета. 

Други? 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Да ме включите в точка първа и трета. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви. 

Господин Чаушев, включвам Ви в точка трета. 

Други колеги? Няма. 

Моля, режим на гласуване на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Започваме с 

първа точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Давам думата на колегата Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, по преписката с вх. № ЕП-

04-01-1, която ви докладвах в предходно заседание, от 

Министерството на външните работи с молба да изразим в срок до 

18 януари 2024 г. и до 24 януари съдействие за предоставяне на 

принос по компетентност във връзка с поставените въпроси, във 

вътрешната мрежа се намира папка – възложих на администрацията 

във връзка с докладите по преписките в Централната избирателна 

комисия, да се направи папка „Пакет гражданство и защита на 

демокрация“, които ведно с документа, който докладвах, а именно 
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Препоръката, както председателят каза, в работен порядък, в 

момента я докладвам за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-23-3/12.01.2024 г. в моя папка от предходно заседание. Писмото 

е от омбудсмана на Република България, с което ни се изпращат 

предложения на госпожа                      А. във връзка с изборния 

процес, с искане за изразяване на становище, с което също така да 

бъде уведомена и подателката на тези предложения. 

Припомням, че същите предложения на госпожата, миналата 

година през месец ноември ние получихме същите такива от 

Министерството на правосъдието, в отговор на което им изпратихме 

писмо. Към настоящия момент по докладваната от мен преписка ви 

предлагам да изпратим писмо до омбудсмана на републиката, с 

което да я уведомим за тези обстоятелства и към което да приложим 

и предходно изпратеното от нас писмо със становище по 

предложенията, за да се осведомят какви действия по повод тези 

предложния Централната избирателна комисия вече е предприемала 

и разглеждала.  

В моя папка с проектен номер 8929 е писмото до омбудсмана 

на Република България, което предлагам да гласуваме, а предходно 

изпратеното до Министерството на правосъдието е в моя папка от 30 

ноември. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложения текст на писмо до омбудсмана? Не 

виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Георгиева. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

вх. № МИ-15-30/16.01.2024 г. – писмо, което сме получили от ОИК – 

Оряхово, което те са озаглавили „сигнал“, и с което ни уведомяват, 

че са установили неколкократно отваряне на помещението, което им 

е предоставено за ползване от общината, без присъствие на нито 

един техен член.  

Установили са, че липсва компютърната конфигурация с 

цялата документация на ОИК и принтера, който им е предоставен за 

ползване, както и оборудване от помещението, включително 

помещението, което е с ограничен достъп, са го намирали 

отключено. Обръщат се към Централната избирателна комисия за 

съдействие и санкции, пишат те. 

Предлагам ви да препратим това писмо до кмета на община 

Оряхово, независимо от това че в копие те са го адресирали и до 

него, с което да помолим за отговор във връзка с предприети 

действия по така изложения в писмото казус. 

Ако предлагате и друго, което бихме могли да предприемем, 

съм готова да го отразя в писмото. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

3 (Йорданка Ганчева, Георги Баханов, Красимир Ципов). 

Следващ докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е поредното 

запитване от член на Общинска избирателна комисия, този път 

госпожа Мая Цветанова – член на ОИК – Правец. Въпросът е 

свързан с обстоятелството, че при назначаването й за член на 

Общинската избирателна комисия тя е била регистрирана като 

безработна в Бюрото по труда, а междувременно, на 1 ноември 

2023 г. е започнала работа към община Правец. 
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Пита дали дължи възстановяване на неправилно, както тя се е 

изразила, изплатените парични обезщетения за безработица за 

периода, в който е била назначена като член на Общинската 

избирателна комисия. 

Предлагам да изпратим това запитване по компетентност до 

Националния осигурителен институт и до Агенцията по заетостта. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и по предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги,  моля да се запознаете с 

допълнително публикувана информация към докладвана преписка 

на предходно заседание за сключване на договор с АМРИТА ООД – 

един екселски файл, който съдържа финансовите активи, които ще 

бъдат предмет на договора с АМРИТА ООД. 

Колеги, с вх. № ЦИК-04-4/17.01.2024 г. се иска да се 

представи лимитът за плащане за месец януари съгласно 

приложенията към писмото на министъра на финансите в срок до 

18 януари, съответно до 25-то число на предходния месец се 

представя ежемесечната заявка за лимит за плащания съгласно пак 

приложенията, посочени в писмото. Няма промяна по принцип в 

реда за подаването на искането за лимит, както и заявката. 

В този смисъл предлагам да гласуваме да се подаде съответно 

лимитът до 18 януари 2024 г. за плащания за месец януари по реда, 

посочен в писмото – електронен документ, подписан с 

квалифициран електронен подпис, или подписан и сканиран 

документ по електронната поща, както са посочили в писмото. 

Предлагам да гласуваме. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по доклада и предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви на този етап за 

запознаване допълнително получените писма в Централната 

избирателна комисия в отговор на нашето писмо до няколко 

общински избирателни комисии относно непроизведени избори за 

кметове на кметства в определени кметства.  

С вх. № МИ-15-28-1/16.01.2024 г. сме получили отговор от 

Общинска избирателна комисия – Кирково; вх. № МИ-15-28-

2/16.01.2024 г. е от ОИК – Ардино, както и вх. № МИ-15-

31/17.01.2024 г. от ОИК – Търговище. Те ще бъдат предмет на 

обсъждане на работна група. Не сме получили отговор само от 

Столична община по отношение на кметство Клисура. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-14-

1/17.01.2024 г. – писмо от кмета на община Чирпан, с което иска 

отваряне на запечатано помещение в общинската администрация, в 

която се съхраняват изборни книжа и материали от произведени 

предходни избори в периода 2016 – 2022 г.  

В моя папка от днес имам проект на писмо до кмета на 

община Чирпан, с което му обясняваме какъв е редът за 

предоставяне на достъп до запечатани помещения. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становище по текста на писмо? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ще ви докладвам и аз. 

Предлагам на вашето внимание проект на писмо с проектен 

номер 8924, което да изпратим до господин Борислав Цеков, като 

представляващ Институт за модерна политика и Асоциация на 

младите юристи по времето на 2014 г., когато тези две организации 

са подали документи и са определени за членове на Обществения 

съвет с представляващ към онзи момент проф. Друмева, 

впоследствие променени няколко представляващи. 

Припомням, че с решение на Централната избирателна 

комисия по предложение на Обществения съвет въз основа на 

писмо, постъпило от господин Цеков, е сменен представляващият на 

двете организации, като сме приели това да бъде госпожа Ивилина 

Алексиева-Робинсън.  

Впоследствие, с писмо от 29 ноември 2023 г. госпожа 

Робинсън е заявила прекратяване членството в Обществения съвет 

на Институт за модерна политика и Асоциация на младите юристи 

поради прекратяване на самите организации, и те не са 

пререгистрирани в Търговския регистър, както се изисква.  

По тази причина – обсъдихме го и в работна група, ви 

предлагам да изпратим писмо до господин Ц., който да потвърди 

заявеното прекратяване членството на двете организации. 

Моля за вашите становища. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, докладвам ви и писмо с вх. № МИ-22-392-

1/16.01.2024 г., постъпило по електронна поща и не е ясно от кого се 

изпраща. На имейла пише:         К.            М. Твърди, че е разговарял 

със служител на ЦИК на посочен телефон и му е казано, че ЦИК не 
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издава ПИК, но на страницата ни имало такава възможност. Преди 

време си бил издал ПИК, пък сега искал да го изтрие. 

Колеги, предполагам, че това е свързано с възможността за 

предоставяне на код за проверка дали избиратели фигурират в 

списъците за подкрепа на партии за регистрация за участие в 

местните избори. Взимам повод от това писмо да ви предложа да 

изпратим на „Информационно обслужване“ АД писмо, с което да им 

укажем да бъде прекратена възможността за проверка в списъците за 

подкрепа, които са публикувани във връзка с регистрацията на 

партиите за местните избори 2023 г., тъй като повече от три месеца 

стоят на нашата страница. 

Практиката ни е, след като минат два или три месеца, да ги 

сваляме от страницата и да прекратяваме тази възможност. 

Моля ви за становище във връзка с това предложение. Не 

виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Заповядайте, колега Ципов, в тази точка. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-00-

9/17.01.2024 г. – приемо-предавателен протокол, получен от 

„Информационно обслужване“ АД, с който ни предоставят един 

брой технически носител, съдържащ запис от видеонаблюдението в 

избирателна секция под съответния номер, находяща се в село 

Кривна, община Провадия, област Варна, от изборите на 

29 октомври 2023 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до ОД на 

МВР – Варна, която ни изисква предоставяне на този запис от 

видеонаблюдението при преброяването на гласовете във въпросната 

секция.  
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Със същото писмо до ОД на МВР – Варна, им изпращаме 

този получен от „Информационно обслужване“ АД един брой 

технически носител. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Няма повече доклади в тази точка. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

В тази точка ще ви докладвам писмо с вх. № МИ-08-26-

1/17.01.2024 г. Писмото е от Административен съд – Благоевград. 

Председателят на съда ни уведомява, че с Решение № 

119/08.01.2024 г. по административно дело № 6440/2023 г. Върховен 

административен съд оставя в сила Решение № 491/21.03.2023 г., 

постановено по адм. дело № 41/2022 г. по описа на 

Административен съд – Благоевград, с което решение Централната 

избирателна комисия е осъдена да заплати на        В.                    С. от 

град Петрич сумата от 6 хиляди лева, като отхвърля иска до пълния 

претендиран размер от 20 хиляди лева. 

 Осъдена е ЦИК да заплати 410 лв. разноски по делото на 

Величка Спасова, както и 1750 лв. за адвокатско възнаграждение, а 

пък Величка Петрова е осъдена да заплати на ЦИК 140 лв., 

представляващи разноски, съобразно отхвърлената част от 

претенцията. 

Колеги, докладвам ви тези решения за сведение. Ще възложа 

на юрисконсултите да подготвят искане за издаване на изпълнителен 

лист, като при предявяване на претенциите от В.              П. за 

заплащане на сумите, за които е осъдена Централната избирателна 
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комисия, да се предложи прихващане на дължимата от                  В.        

П.            сума, преди изплащането по посочената от нея банкова 

сметка. 

Докладвам ви отново писмо от Административен съд – 

София-град, с вх. № МИ-08-4/15.01.2024 г., което докладвах в 

предходно заседание. С това писмо Административен съд – София-

град ни връчва Определение № 9694, с което е прекратил 

производството по дело, образувано по жалба на две лица – единият, 

кандидат за кмет на Столична община и общински съветник, 

другият е кандидат за общински съветник, срещу Решение № 938 на 

ОИК – Столична. Изпраща преписката по подведомственост на 

ЦИК. 

Припомням, че Решение № 938 на ОИК – Столична, е 

решението, с което ОИК – Столична, е допуснала до втори тур 

двамата кандидати, тъй като няма избран кмет на Столична община 

на първи тур. 

Подготвена е частна жалба до Върховен административен съд 

срещу това определение, както обжалвахме и определение на 

Административен съд – Благоевград. На същото основание съдът ни 

беше изпратил по подведомственост жалба срещу решение, с което 

бяха определени Списък А и Списък Б за общински съветници на 

община Сандански. 

В моя папка е публикуван проект на частна жалба. Предлагам 

ви да се запознаете с нея и в по-късната част евентуално да я 

гласуваме, ако няма други предложения. 

Колеги, в тази точка няма заявени други докладчици. 

 

Преминаваме към трета точка: 

ДОКЛАДИ ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Заповядайте, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка за 

изплащане на възнаграждения от ОИК – Варна, с вх. № МИ-27-
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225/06.12.2023 г. Става въпрос за дадени дежурства от ОИК – Варна, 

през месец ноември 2023 г. във връзка с административни дела, 

заведени срещу решение на ОИК – Варна.  

Миналата седмица, след като ми беше предоставено искането 

за изплащане на възнаграждение, видях, че секретарят е пропуснал 

да се разпише под самото искане, въпреки че е отбелязано. 

Уведомихме ОИК – Варна, и по имейла с вх. номер към МИ-27-

225/17.01.2024 г. е постъпило писмо с подписа, както и оригиналът с 

днешна дата. 

Обръщам внимание, колеги, че оригиналът е заведен към вх. 

№ МИ-27-225/18.01.2024 г., но след преглед на преписката, по 

оригинала установих, че се съдържа и искане за изплащане на 

възнаграждение на ОИК – Варна, за месец януари, което няма 

входящ номер и съответно не е дадено за резолюция. Ще го върна в 

деловодството за предоставяне на резолюция от председателя. 

Искането за изплащане на възнаграждение е за дадено 

дежурство на 14 ноември 2023 г. от председател и двама членове, на 

15 ноември 2023 г. дежурството е от председател и двама членове, 

на 16 ноември – председател и един член, на 17 ноември 2023 г. – 

председател и член, на 20 ноември 2023 г. – председател и един 

член, съответно на 21 ноември – от председател и един член, и на 

23 ноември 2023 г. дежурството е дадено от председател и един 

член. 

Общата стойност ведно с осигурителните вноски е 

1203,65 лв., като в преписката се съдържат и доказателства от 

дадените дежурства, а именно становище до Административен съд, 

протоколи от проведени съдебни заседания. 

Има положително становище на финансовия контрольор 

съобразно контролен лист от 16 януари 2024 г. за изплащане и 

поемане на задължението в размера на сумата, която ви докладвах. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим 

възнагражденията на ОИК – Варна, съобразно доклада ми. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания? Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, ще ви докладвам четири 

искания за изплащане на възнаграждения, които сме получили от 

общински избирателни комисии. 

Вх. № МИ-27-244/11.12.2023 г. е искане от ОИК – Разлог, за 

проведени две заседания и дадени пет дежурства през месец 

ноември 2023 г. Заседанията са във връзка с прекратяване 

пълномощията на общински съветници и обявяване на избрани 

следващите от листата на съответната политическа партия. 

Дежурствата са свързани както с организационни дейности по 

подготовка на заседанията, така и с дейности, свързани с две водени 

административни дела от Административен съд – Благоевград. 

Сумата е в размер на 2566,90 лв. Преписката съдържа всички 

изискуеми съгласно наше решение документи. Налични са 

контролен лист и счетоводна справка. 

Предлагам ви да одобрим исканата сума за ОИК – Разлог. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 



14 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: С вх. № МИ-27-243/08.12.2023 г. 

е постъпило искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Петрич, за проведено едно заседание и дадени четири дежурства 

през периода месец ноември – декември 2023 г. 

Заседанието е във връзка с приемане становище по водено 

административно дело в Административен съд – Благоевград, а 

дежурствата са свързани с комплектуване на документи по искане на 

административния съд във връзка с делото и с процесуално 

представителство. 

Приложени са всички изискуеми документи. Сумата е в 

размер на 1177,05 лв.  

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Петрич. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: С вх. № МИ-27-272/20.12.2023 г. 

е постъпило искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Ценово, за проведени две заседания. На едното заседание са 

предадени устройствата за видеонаблюдение и видеозаснемане на 

„Информационно обслужване“ АД, а другото дежурство е свързано 

с организационни дейности на комисията. 

Сумата е в размер на 319,20 лв. Приложени са изискуемите 

документи, включително контролен лист и счетоводна справка. 

Предлагам ви да одобрим сумата за ОИК – Ценово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Докладвам и вх. № МИ-27-

245/14.12.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Кюстендил, за дадено едно дежурство през месец декември 2023 г., 

свързано с подготовка и предаване на книжа, които са изискани от 

Административен съд – Кюстендил, по водено административно 

дело. 

Приложени са изискуемите документи. Налични са 

контролен лист и счетоводна справка. Сумата е в размер на 

159,60 лв. 

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Кюстендил. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев,  

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

236/12.12.2023 г. е постъпило искане за изплащане на 

възнаграждения на членовете на ОИК – Червен бряг, за проведено 

заседание на 7 декември 2023 г. и дадени дежурства съответно на 5-

и и на 6 декември 2023 г. 

Приложени са изискуемите документи, както и контролен 

лист и счетоводна справка за размера на исканите възнаграждения, 

които ведно с осигурителните вноски, са на стойност 884,45 лв. 

Моля да одобрим изплащането им. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващото искане е от ОИК – 

Габрово, с вх. № МИ-27-228/06.12.2023 г. за дадени дежурства на 14 

и на 17 ноември 2023 г.  

Приложени са изискуемите документи. Наличен е контролен 

лист и счетоводна справка. Размерът на исканите възнаграждения 

заедно с осигурителните вноски е 246,05 лв. 

Моля да одобрим изплащането им. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, ще ви докладвам три преписки 

за възнаграждения, като едната връщам от мой предходен доклад с 

вх. № МИ-27-242, където искам да направя едно уточнение. При 

доклада не съм уточнила, че датите за проведено заседание и дадено 

дежурство на ОИК – Родопи, са 15-и и 16-и, като общата сума е 

944,30 лв., а датите 17-и и 20-и, за които те са ни уведомили, 

всъщност попадат в обхвата на изплащане на възнаграждения за 

насрочен референдум в съответната община. Това беше уточнението 

към предходния ми доклад. 

Докладвам ви преписка с вх. № МИ-27-237 – искане от ОИК 

– Павликени. Молят да им бъдат изплатени суми за дадени 

дежурства и проведени заседания на дати 14-и, 15-и, 17-и, 19-и, 20-и 

и 30 ноември 2023 г. и 1 декември 2023 г.  
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Общата сума, за която става въпрос, е на стойност 751,45 лв. 

Приложени са всички изискуеми документи, както и контролен лист 

за законосъобразност за поемане на задължението. 

Моля да подложим на гласуване изплащането на тази сума за 

ОИК – Павликени. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви искане от 

ОИК – Тервел, за изплащане на възнаграждение, с вх. № МИ-27-

231/07.12.2023 г. Искането е за изплащане на възнаграждения за три 

дежурства, изразяващи се в процесуално представителство по две 

административни дела, за които Общинската избирателна комисия е 

взела съответните решения да бъде представлявана от председателя 

и зам.-председателя. Дадени са три дежурства под формата на 

процесуално представителство с дати 14 ноември, 15-и и 17 ноември 

2023 г. 

Преписката е комплектувана с необходимите документи. 

Приложена е и счетоводна справка и контролен лист за извършен 

предварителен финансов контрол с изразено мнение за 

законосъобразност. Предлагам ви да бъде одобрено заплащане на 

възнаграждението в размер на 478,80 лв. ведно с осигуровките за 

ОИК – Тервел. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 
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Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви първо вх. № 

МИ-27-283/28.12.2023 г., както и вх. №№ МИ-27-193-1-2-

3/28.12.2023 г., от 29.12.2023 г. и от 2 януари 2024 г. – всичките са 

искания за изплащане на възнаграждения от ОИК – Макреш. Става 

дума за дадени три дежурства за месеците ноември и декември 

2023 г., както и за едно заседание, проведено на 21 декември 2023 г. 

Различните дежурства са дадени от председател, зам.-председател и 

член, както и от председател и член, а в заседанието са участвали 

председател, 4 зам.-председатели, секретар и 5 членове. 

По време на различните дежурства са подготвени документи, 

а на самото заседание са приети решения, едното от които е 

констатиране и обявяване прекратяване пълномощията на кмет на 

населено място и уведомяване на ЦИК за насрочване на частичен 

избор за кмет. Преписките са придружени със счетоводна справка и  

контролен лист. 

Предлагам ви да одобрим изплащането на възнагражденията 

за дадени дежурства и проведено заседание от ОИК – Макреш, в 

размер на 1250, 20 лв. ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля да гласуваме, но с вдигане на ръка. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Колеги, връщам в точка едно.  

В моя папка има проект на писмо с проектен номер 8923.  

Има ли предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване с вдигане на ръка. 
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Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте и Вие в точка едно. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, току-що на мой доклад 

постъпи преписка с вх. № ЕП-04-01-2/18.01.2024 г. във връзка с 

молба на представители на Европейската мрежа за сътрудничество в 

областта на изборите – молят ни за съдействие за потвърждение по 

възможност в срок до 23 януари 2024 г. на попълнена за Република 

България информация в приложена таблица, изпратена от Мрежата. 

Моли се също за попълване в празни графи на датата и часовете на 

работата на избирателните секции в страната ни по време на 

предстоящите през месец юни избори за Европейски парламент, като 

се сочи, че по наша преценка би могло да бъде добавена и 

допълнителна релевантна по темата актуална за Република България 

информация. Сочи се, че горепосочената информация следва да бъде 

потвърдена на имейл адреса на JUST-CITIZENSHIP-ELECTIONS с 

копие до госпожа Антония Алексиева. Госпожа Антония Алексиева 

не е подписала писмото. Тя е дипломатически служител първа 

степен, отдел „Координация на секторни политики на Европейския 

съюз“, дирекция „Политики и институции на Европейския съюз“.  

Доколкото ме уведомиха от деловодството, такава преписка е 

постъпила директно от JUST-CITIZENSHIP-ELECTIONS, но очаква 

превод. Докладвам за сведение и запознаване и евентуално на 

следващото заседание да обсъдим темата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието на Централната избирателна комисия с оглед 

необходимостта от подготовка на преписки. 

Ще продължим в 14,00 ч. 

 

 (След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Осем членове сме 

в залата – имаме кворум. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Добавям господин Чаушев в Административни преписки. 

Колеги, предлагам ви да допълним дневния ред с нова точка 

пета: Проект на решение относно възнаграждения на ОИК при 

частични и нови избори с докладчик госпожа Солакова. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред с направеното допълнение. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Продължаваме с точка трета: Изплащане на възнаграждения. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, седем искания ще 

докладвам. 

С вх. № МИ-27-275/19.12.2023 г. – сме получили искане от 

ОИК – Етрополе, за проведено заседание на 6 декември от 

председател, двама заместник-председатели, секретар, четири 

членове, на което са прекратили правомощия и са обявили за избран 

следващия от съответната листа. 

По всичките седем искания, които ще докладвам, има 

контролен лист и счетоводна справка. В случая се иска 

възнаграждение след изчисление на стойност 571,90 лв. с 

осигурителните вноски. 

Предлагам да им ги изплатим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-27-287/29.12.2023 г. сме 

получили искане от ОИК – Разлог, за проведено заседание на 

1 декември, на което са присъствали председател, четирима 

заместник-председатели, секретар и четирима членове, във връзка с 

взимане на решение по хода на  административно дело и 

представяне на съответните документи. 

Предлагам да им се изплати сумата в размер на 718,20 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-27-281/02.01.2024 г. сме 

получили искане за изплащане на дежурство, дадено от 

председателя на ОИК – Велико Търново, който е получавал 

документи по заведено дело пред съответния административен съд. 

Предлагам да му се изплати даденото дежурство в размер на 

86,45 лв. със съответните осигурителни вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-27-271/15.12.2023 г. сме 

получили искане от ОИК – Белене, за проведено заседание на 

1 декември 2023 г. от председател, двама заместник-председатели, 

секретар и седем членове; на 13 ноември е дадено дежурство от 
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председател и член на ОИК; на 30 ноември от председател и член; на 

11 декември 2023 г. – председател, и на 13 декември 2023 г.  

Всичките тези дежурства са свързани, включително и 

заседанието на 1 декември 2023 г., е във връзка със заведено дело. 

На заседанието са взели решение да изготвят становище и да 

упълномощят съответните представители на ОИК във връзка с 

административно дело, а останалите са във връзка с това дело 

относно съответни действия за процесуално представителство. 

Предлагам да им се изплати за заседание и дежурства сумата 

от 1250,20 лв. със осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № е МИ-27-8/08.01.2024 г. сме 

получили искане от ОИК – Стралджа, за изплащане на дадени 

дежурства на 14 декември 2023 г. от председател и секретар, и на 

15 декември 2023 г. – от председател и секретар. Става въпрос за 

действия във връзка с искане на Софийска градска прокуратура, 

Следствен отдел за представяне на документи и отваряне на 

помещения, и писане на съответните отговори. 

Предлагам да им се изплати сумата в размер на 319,20 лв. с 

осигурителните вноски за тези дежурства. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Следващото искане е с вх. № МИ-27-

261/14.12.2023 г. от ОИК – Разград, за проведено заседание на 

1 декември 2023 г. от председател, трима заместник-председатели, 

секретар и четирима членове, на което заседание са прекратили 

правомощията и обявили следващия от съответната кандидатска 

листа. Дежурството е дадено от председателя на 30 ноември 2023 г., 

на което е присъствал на заседание на Общинския съвет. 

Предлагам да се изплатят както заседанието, така и 

дежурството в размер на 731,50 лв. с осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам вх. № МИ-27-208/05.12.2023 г. 

– искане от ОИК – Кубрат, за дадено дежурство на 13 ноември 

2023 г. от заместник-председател и двама членове на ОИК; на 

14 ноември 2023 г. – председател, заместник-председател и секретар; 

на 29 е дадено дежурство от заместник-председател и на 30 ноември 

2023 г. – председател, заместник-председател, секретар.  

На дежурствата на 13 ноември 2023 г. са извършили 

предаване на изборни книжа на общинската администрация; на 

14 ноември са извършвали процесуални действия по заведено 

административно дело; на 19 ноември са участвали в заседание на 

Общинския съвет за съответното връчване на удостоверения за 

общински съветници, а на 30 ноември също са участвали в 

процесуални действия и изготвяли съответни становища по заведено 

административно дело. 

Предлагам да им се изплатят всичките дадени дежурства в 

размер на 744,80 лв. с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

Господин Чаушев, продължете по точка първа: Доклади по 

административни преписки. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № ПВР/НС-9-1/04.01.2024 г. от 

прокуратурата ни изпращат постановление от Крумовград, че са 

преразпределили преписките и от тази прокуратура е отишло към 

друга прокуратура по отношение спиране на процесуално-

следствени действия. Предлагам да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения. 

Моля с протоколно решение да гласуваме направеното 

предложение. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-14-1/15.01.2024 г. сме 

получили искане от кмета на Аксаково за отваряне на запечатано 

помещение и унищожаване на неизползваните формуляри от 

изборни книжа, останали след изборите за общински съветници и 

кметове на 29 октомври 2023 г. и на 5 ноември 2023 г. Иска се от нас 

да се постанови решение. 

Предлагам да изпратим писмо по утвърдения ред, че 

действията се извършват въз основа на наше Решение № 

1750/10.03.2023 г. и протоколите от извършените действия и 

унищожаването на тези неизползвани книжа да се изпратят на ЦИК. 

Предлагам да гласуваме това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте в тази точка. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-09-412-1/15.01.2024 г. относно сключване на анекс по 

Договор № 24 с „Карго-партнер“ във връзка с постъпили фактури за 

месеците ноември и декември 2023 г. Описана е фактологията по 

постъпилите фактури за месеците ноември и декември, както и 

искането на наемодателя за по-високи цени. 

Централната избирателна комисия с протоколно решение от 

21 декември е приела увеличението на цените за логистични услуги, 

но не приема мотивите на наемодателя за по-висока цена за наем на 

складовото помещение, както и начисления разход за допълнителна 

охрана. За решението си Централната избирателна комисия е 

уведомила „Карго-партнер“ с писмо и е изискала да представи 

кредитно известие към фактурата от месец октомври 2023 г. 

На основание т. 8.5 от договора при промени и допълнения 

към него е необходимо да се сключи анекс за промените в 

условията. Към докладната записка е изготвен проект за 

допълнително споразумение, чрез което се отменя Приложение № 1 

към договора със старите цени, и вместо него се приема ново 

Приложение № 1, в което цените са съобразени съгласно решението 

на Централната избирателна комисия от 21 декември 2023 г. и се 

въвежда клаузата, че цените остават такива до края на договора. 

Предлагам да вземем следното решение:  

1. Да се платят частично фактурите за месец ноември и месец 

декември 2023 г., аналогично на фактурата за месец октомври, като 

цената за наем да е в размера, който е преди увеличението; цената за 

складовите услуги да е по новата цена, калкулирана от „Карго-

партнер“, а цената за охрана да не се плаща. 
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2. Да одобрим проекта за допълнително споразумение към 

договора и да се изпрати на „Карго-партнер“ с писмо, като изискаме 

в писмото да изпратят и кредитни известия за непризнатата част от 

разхода. 

Проектите за допълнително споразумение и писмото са в моя 

папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 2 

(Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да изпратим писмо до 

министър-председателя и заместник-министър председателя, с което 

да поставим отново въпроса за намиране на държавен имот за 

съхранение на машините. Проектът на писмо също е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

има ли по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпила е докладна 

записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-

09-10/17.01.2024 г. относно сключване на договор за обслужване на 

неизползвани машини за гласуване. Става дума за 3486 броя 

СУЕМГ, които са били подготвени за изборите на 29 октомври и не 

са използвани на втория тур на 5 ноември 2023 г. Към всяка една 

такава машина има акумулаторна батерия, комплект смарткарти и 

две флашпамети, които е необходимо да се извадят. 
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За целта Централната избирателна комисия изпрати през 

месец декември писма до „ЕнЕрДжи Сорс“, които съхраняват 

батериите на машините и до „Карго-партнер“, които съхраняват 

самите машини, с молба да ни изпратят оферта за изваждане на 

батериите, картите и флашките.  

Оферта получихме само от „ЕнЕрДжи Сорс“. От „Карго-

партнер“ не сме получили отговор, въпреки че им изпратихме второ 

писмо. Всичко това е описано в докладната записка, включително и 

осъществената кореспонденция.  

Подготвен е проект на договор. Изготвен е контролен лист за 

осъществяване на предварителен контрол. 

Предвид изложеното предлагам да вземем решение да 

възложим изпълнението на „ЕнЕрДжи Сорс“, за което да се сключи 

договор в съответствие с предложението на дружеството. 

Колеги, към предложението ми, освен да възложим 

изпълнението на „ЕнЕрДжи Сорс“, да одобрим проекта на договор и 

да го предложим за сключване със съответното дружество. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Последният ми доклад е писмо от ГД 

„Жандармерия“ с вх. № ЦИК-04-02-3/16.01.2024 г. С него ни 

уведомяват, че на 12 януари са създали необходимата организация за 

допускане в склада на четири лица и за внасяне на 3 броя СУЕМГ 

съгласно указанията в наше писмо от 11 януари – това са машините, 

които ни бяха върнати от Софийска градска прокуратура. Докладвам 

го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– заповядайте, госпожо Ганчева. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад преписка 

с вх. № ЕП-04-01-1/16.01.2024 г., която беше обсъдена в работен 

порядък. Във връзка с изпратената препоръка и молбата от 

Министерството на външните работи за съдействие се обединихме 

да изпратим информация в рамките на нашата компетентност, която 

вече сме изразявали в рамките на разменената кореспонденция както 

с европейските институции, така и с копие до Министерството на 

външните работи, за да подпомогнем съобразно писмото. 

Предлагам да гласуваме писмото до зам.-министъра на 

външните работи госпожа Ш.    , което е във вътрешната мрежа. 

Прилагат се двете писма със съответните изходящи номера, както го 

обсъдихме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – 1 (Севинч Солакова). 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, в същото писмо, с което ни 

е обърнато внимание, че през месец януари 2024 г. от ЕМИС са 

образувани две тематични онлайн срещи в контекста на приетите 

през месец декември 2023 г. от Европейската комисия Пакет за 

гражданство и Пакет за защита на демокрацията, като двете срещи 

са съответно на 19 януари с посочен линк от 10,30 ч. до 11,30 ч. и на 

25 януари от 14,00 до 15,00 ч. 

Предлагам на вниманието на Централната избирателна 

комисия, както прецени. Освен това, с оглед запознаването ми с 

преписката установих, че информация за двете събития е постъпила 

и по други преписки, но не открих резолюция на докладчика дали 

има прието решение от Централната избирателна комисия, така че 

това е моят доклад в тази част. 
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Колеги, докладвам ви и свързана преписка с тази, която ви 

докладвах в предходната част на заседанието, само че е постъпила от 

JUST-CITIZENSHIP-ELECTIONS с вх. № ЦИК-07-61-1/17.01.2024 г. 

ведно с превода, а именно, че има приложена таблица от Генерална 

дирекция „Правосъдие и потребители“ с информация за избори в 

различни държави членки. 

Моля да я прегледате, да се запознаем и за следващо 

заседание да изпратим отговор с актуална информация в частта за 

България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, постъпиха няколко писма от 

министъра на финансите. Докладвам ви вх. № ЦИК-04-

6/18.01.2024 г. Изпратили са проект на ПМС с придружаващи го 

документи по реда на устройствения правилник на Министерския 

съвет и на неговата администрация за съгласуване проекта на 

постановление за одобряване на допълнителни разходи по 

бюджетите на първостепенни разпоредители с бюджет за 2024 г. 

Става дума за капиталовите разходи, за които бяхме подали 

информация до министъра на финансите.  

Тъй като нямаме бележки по така представения проект и 

съгласно устройствения правилник на Министерския съвет и 

неговата администрация, ще се приеме, че е без бележки. Предлагам 

ви го за сведение – да не изпращаме писмо. 

Следващото писмо от министъра на финансите е с вх. № 

ЦИК-04-5/17.01.2024 г. – в срок до 22 януари тази година да 

представим в Министерството на финансите списък с предложение 

за финансиране на капиталовите разходи за месец февруари тази 

година по приложената форма. На този етап го докладвам за 

сведение. 

Докладвам ви с вх. № ЦИК-4-7/18.01.2024 г. проект на 

постановление за изпълнение на държавния бюджет на Република 

България за 2024 г. Отново е за съгласуване по реда на 
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устройствения правилник на Министерския съвет и на неговата 

администрация и тъй като нямаме бележки, предлагам ви да не 

изпращаме изрично писмо. Както е уредено в устройствения 

правилник, ще се приеме, че сме без бележки. 

Писмо с вх. № МИ-04-03-2/18.01.2024 г. От ГД ГРАО сме 

получили предварителна информация за броя на избирателите по 

избирателни секции за предстоящите нови избори на 10 март тази 

година – докладвам го само за сведение. 

След като бъдат предоставени предварителните избирателни 

списъци, ще публикуваме на нашата страница информацията за броя 

на избирателите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте в точка едно. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

32/18.01.2024 г. отново сме получили от ОИК – Радомир, заверено 

копие на влязло в сила Решение № 217-МИ/08.01.2024 г., допълнено 

с Решение № 219-МИ/12.01.2024 г., за предсрочно прекратяване 

пълномощията на кмета на кметство в село Прибой заедно със 

сканирани документи, удостоверяващи основанието за предсрочно 

прекратяване пълномощията на кмета. 

Преписката е постъпила по електронната поща в Централната 

избирателна комисия, не е в оригинал, и отново е подписана само от 

председателя на ОИК. 

Предлагам да изпратим писмо до ОИК – Радомир, с което, 

първо, да им обърнем внимание, че решението все още не е влязло в 

сила, защото 7-дневният срок ще изтече утре, на 19-и, след като е 

прието решението на 12 януари, и да им обърнем внимание, че 

цялата кореспонденция на Общинската избирателна комисия следва 

да се подписва от председател и секретар, още повече когато като 

основание в това писмо е посочен чл. 463, ал. 3 от Изборния кодекс, 

а именно предложение за насрочване на частичен избор за кмет на 

кметство. 
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Предлагам в този смисъл да гласуваме изпращането на писмо 

до ОИК – Радомир. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

 

Продължаваме с точка четвърта от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ИЗБОРНИ КНИЖА ЗА НОВИ И ЧАСТИЧНИ ИЗБОРИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно утвърждаване на образци на изборни книжа за 

произвеждане на нови и частични избори за общински съветници и 

за кметове. Става въпрос за изборни книжа с номера от № 82-МИ-

НЧ до № 106-МИ-НЧ. Това са останалите книжа, които не успяхме 

да приемем на заседанието миналата седмица. 

В книжата няма никакви изменения в сравнение с общите 

избори за общински съветници и за кметове, като единствено са 

съобразени с това, че са за нови и частични избори. 

Предлагам да приемем решение, с което да ги утвърдим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение – от № 82 до № 102 включително. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

Решението е № 2939-МИ/18.01.2024 г. 

Заповядайте, господин Чаушев. 
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Разбира се, да се качат в съответната 

секция на страницата на ЦИК. Мисля, че е добре да сложим и 

общинските избирателни комисии, където сме започнали – на нови и 

частични избори, да сложим конкретно кои общински избирателни 

комисии правят тези избори със съответния булет. Да ги видим кои 

са и като отворим страницата директно да знаем, гражданите, 

разбира се, да знаят, че тези общински избирателни комисии ще 

правят тези избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на колегата Чаушев – да се обособят в съответната 

секция общинските избирателни комисии, които ще произведат 

насрочените частични съответно нови избори? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да гласуваме и писмо до 

„Държавен вестник“, с което да им изпратим приетите изборни 

книжа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 

 

Продължаваме с точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ 

НА ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ ПРИ ЧАСТИЧНИ И 

НОВИ ИЗБОРИ. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, във вътрешната 

мрежа е проектът на решение за възнагражденията за общинските и 

секционните избирателни комисии при произвеждане на частични и 

нови избори за общински съветници или за кмет на община, или 

район, или за кмет на кметство.  

Определени са като месечни възнаграждения тези за 

общинските избирателни комисии, като е различен размерът за кмет 

на община или за кмет на район, както и по-малко е като размер 

месечното възнаграждение за частични и нови избори за кметове на 

кметства. 

За секционните избирателни комисии се изплаща еднократно 

възнаграждение, то се дължи и при произвеждане на втори тур. 

Допълнително възнаграждение се предвижда за членовете, които 

предават протоколите, книжата и материалите на общинската 

избирателна комисия, съответно на общинската администрация. 

Посочено е в решението за сметка на кой бюджет са 

средствата за изплащане на възнагражденията. Предвидено е 

възнаграждение за IT специалист за произвеждане на нови съответно 

на частични избори с определени размери. В случаите когато има 

повече от един избор в една община, възнаграждението, което се 

изплаща на ОИК и на секционната комисия, е едно, и е в размер в 

съответствие с вида избор по точки 1, 2, 3 до 4. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, предложения, ако има такива. Няма. 

Моля да гласуваме проекта на решение. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова); против – няма. 

Решението е № 2940-МИ/18.01.2024 г. 

Продължаваме с доклад на госпожа Матева в точка две по 

дневния ред. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. В предобедната част на 

заседанието ви докладвах проект на частна жалба против 
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Определение № 9695/08.01.2024 г. по адм. дело № 10560/2023 г. по 

описа на Административен съд – София-град, и ви предлагам, ако 

няма предложения от колегите за промени или допълване на 

частната жалба, да я гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по проекта на частната жалба? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Госпожо Председател, моля да 

допълним дневния ред с нова точка: Проект на решение относно 

допускане на партии за участие в новите избори за кметове на 

кметства, насрочени за 10 март 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова); против – няма. 

 

Госпожо Матева, заповядайте в новата точка шеста: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ДОПУСКАНЕ НА 

ПАРТИИ ЗА УЧАСТИЕ В НОВИ ИЗБОРИ ЗА КМЕТОВЕ НА 

КМЕТСТВА. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, проектът на решение 

е в моята папка с проектен номер 3784. 

Днес, 18 януари 2024 г., под № 1 е заведено заявление от 

партия „Движение за права и свободи“, подписано от 

представляващия партията Мустафа Карадайъ, с което е заявено 

участие на политическата партия в новите избори за кмет на 

кметство Могилино, община Две могили, област Русе, кмет на 

кметство Искрица, община Гълъбово, област Стара Загора, кмет на 

кметство Черна гора, община Перник, област Перник, кмет на 
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кметство Житница, община Провадия, област Варна, кмет на 

кметство Черноок, община Провадия, област Варна, кмет на 

кметство Струмешница, община Петрич, област Благоевград, и за 

кмет на кметство Стоките, община Севлиево, област Габрово, 

насрочени на 10 март 2024 г. 

Заявено е искане за наименованието на партията в 

бюлетината: Движение за права и свободи – ДПС. 

Към заявлението са приложени: удостоверение за актуално 

състояние, издадено на 15.01.2024 г.; удостоверение от Сметната 

палата от 11 януари 2024 г.;  заявлението от представляващия 

партията; банково удостоверение с посочен номер за актуална 

банкова сметка, по която ще се обслужва предизборната кампания и 

пълномощно № 176 от представляващия партията в полза на Биршен 

Ибрямова, която внесе документите. 

Партията е регистрирана в ЦИК съгласно Решение № 2359-

МИ/12.09.2023 г. за участие в общите избори за общински 

съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. 

Изпълнени са законовите изисквания и условията на Решение 

№ 2934-МИ/11.01.2024 г. на Централната избирателна комисия, 

поради което ви предлагам на посочените правни основания да 

вземем решение, а именно че ЦИК допуска партия „Движение за 

права и свободи“ за участие в новите избори за кметове на 

кметствата, които изброих, насрочени на 10 март. 

Наименованието на партията в бюлетината е по начина, по 

който е посочен. Това е предложението ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); 

против – няма. 

Решението е № 2941-МИ/18.01.2024 г. 
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Госпожо Солакова, заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с оглед на това, че 

поставихме срок в писмото до Националния статистически институт 

(НСИ) с искане за становище по въпроса за статута на кметство 

Стоките, с поставен въпрос от Общинската избирателна комисия и 

от община Севлиево, от Националния статистически институт са се 

обадили, че до края на работния ден ще се получи тяхното 

становище. 

Като се има предвид срока за определяне на секциите, аз ви 

предлагам да гласуваме в момента, в който се получи писмото от 

НСИ, да го препратим на община Севлиево и на Общинската 

избирателна комисия преди следващото заседание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); 

против – няма. 

Колеги, мисля, че като последен доклад за днес, в моя папка е 

предложението за реда относно администриране на преписки, 

свързани с изплащането на възнаграждения на общински 

избирателни комисии, въз основа на техни искания, за проведени 

заседания и дежурства – става въпрос за комисиите в мандат 2023 – 

2027 г. 

Имате ли предложения по текста?  

Предложението е обсъдено в работна група и ви предлагам да 

го гласуваме, за да може постъпилите искания да бъдат обработвани 

своевременно и изплащани възнагражденията. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Йорданка Ганчева). 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

23 януари 2024 г., вторник, от 10,30 ч. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 15,30 ч.) 

 

    

 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

      Камелия Нейкова 

 

   СЕКРЕТАР:  

      Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


